You''re the girl in my dream.

　　你是我梦中的女孩． 

　　I''m thinking of you every second.

　　我时时刻刻都想着你。

　　It is universally acknowledged that you are indispensible to me.

　　全世界都知道你是我不可或缺的。

　　Loving you is closely to my life.

　　爱与我的生活息息相关。

　　I have searched a thousand years. And I have cried a thousand tears. I found everything I need. You are everything to me.

　　我寻觅了千万年，我哭泣了千万次，我已经找到了需要的一切，你就是我的一切。

　　For years I had been searching for that perfect fantasy. But I find it in my arms right now. You are all to me.我已经寻找了多年，为了那个美丽的梦想，但是现在，我发现它就在我的臂弯里，你就是我的全部。

　　When I met you I knew I would forever be by your side -- forever your partner and forever your love.

　　当我遇到你的那一刻，我知道我将永远在你身边！

　　I asked God for a rose & he gave me a garden. I asked God for a drop of water & he gave me an ocean. I asked God for an angel & he gave me you! One day you ask me: what''s more important to you, me or your life? I''ll say my life and you''ll go and leave without even knowing that you are my life. My eyes are hurting because I can''t see you. My arms are empty because I can''t hold you. My lips are cold because I can''t kiss you. My heart is breaking because I''m not with you.

　　我问上帝要一朵玫瑰，他给了我一座花园；我问上帝要一滴水，他给了我一片海洋；我问上帝要一个天使，他把你给了我！有一天你问我：我和你的生活哪个更重要？我的答案是后者，那你将会离开，你甚至不知道你就是我的生命全部。我的眼睛看不见因为我看不到你，我的膀子空空的因为我不能抱着你，我的嘴唇冷冷的因为我不能亲吻你，我的心碎了因为你不在我身边。

浪漫无边第二式

　　范文摘要：英语浪漫爱情短消息 

　　Honey, how do I live without you? I miss you every minute and every second.

　　Within you I lose myself, without you I find myself wanting to be lost again.

　　有了你，我迷失了自我。失去你，我多么希望自己再度迷失。

　　You are the one I have been looking for.

　　你就是我一直在追寻的幸福。

　　I can think of nothing else but your dazzling smile.

　　我的脑海中除了你那迷人的微笑什么都没有。

　　I will always keep a warm place in my heart for you.

　　在我心里永远有一块最温暖的地方属于你。

　　My heart beats for you every day. I am inspired by you every minute, and I worry about you every second. It is wonderful to have you in my life.

　　每一天都为你心跳，每一刻都被你感动，每一秒都为你担心。有你的感觉真好。

　幽默无痕第三式

　　范文摘要：

　　Every beat of my heart, loudly cries your name, I want so much to be with you, oh, please, please, feel the same.

　　内心的每一次跳动，都在呼喊你的名字。我是如此渴望和你在一起，噢，希望你，希望你，能有同样的感觉。

　　I am looking for a word. I am looking for a whole new word. I am looking for a word. I am looking for a word that nobody knows. I am looking for a word. I am looking for a word that says...that you are the best!

　　我在寻找一句话，我在寻找一句全新的话。我在寻找一句话，我在寻找一句没人知道的话。我在寻找一句话，我在寻找一句话说……你是最好的！

　　If you are the wind, I am the sand.

　　If you are the shoe, I am the brush.

　　If you don''t love me, I just wanna die.

　　如果你是风，我就是沙；

　　如果你是鞋，我就是刷；

　　如果你不爱我，我就会死。

贫嘴无度第四式

　　范文摘要：

　　Your eyes close, I die; your eyes open, I come back alive. Your eyes close and open again and again, I die and come back time after time. （你的眼睛闭上，我的魂就飞；你的眼睛睁开，我的魂又回；你眼睛眨呀眨，我就死去活来千百回。）　

欠扁欠揍第五式

　　范文摘要：

　　I will not beat you, not scold you, but torture you with all my love.

　　不打你，不骂你，专用感情折磨你！

　　Grow old along with me, the best is yet to be.

　　与我白头偕老，是最美好的事。

　　I love you not because of who you are, but because of who I am when I am with you.

　　我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为我喜欢与你在一起时的感觉。

　　Thank me for loving you no way anyone has ever tried.

　　从来没有一个人像我这样爱你，谢谢我！

　　My dearest, can I call you like this? If you agree, don''t phone me; if not, please send me this message "I miss you so much."

　　亲爱的：我可以这样称呼你吗？如果你同意就不要给我打电话；如果不同意就给我发一个“我非常想你”的短信。

　　If you want a cute baby, and you are still worried about this, then I will advice that you marry me!

　　假如你想要一个可爱的baby，假如你还为这事犹豫，那我给你提很好的建议——嫁给我吧！

　　My family name is “I”, first name is “love you”, and surname is “miss you”; my cognomen is ”understand you”, appellation is ”feel badly about you”, epithet is “think of you” , book name is “dream of you”, nickname is “chase you”. You can call me I kiss you.

　　本人姓我！名爱你！字想你！大名叫懂你！芳名叫疼你！乳名叫念你！书名叫梦你！外号叫追你！你可以叫我吻你。

